
PROTOKOLL STYRELSEMÖTE #3 TORPA SKOGS VÄGSAMFÄLLIGHET 

Datum: 30 oktober 2021, kl.9:00-11:00 

Förening: Torpa Skogs Vägsamfällighet 

Org.nr.: 812800-8920 

Plats: Notvarpsvägen 14 

Närvarande: Ordförande: Christin Svensson 

Kassör: Bill Lundgren 

Sekreterare: Paola Zetterberg 

Ledamöter: Leif Fagerlind 

Suppleanter: Johan Andersson, Eric Josdal 

Frånvarande: Andreas Swills 

 

1. Mötets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

2. Val av justerare 

Mötet valde Johan Andersson att justera protokollet. 

3. Godkännande av dagordning 

Mötet godkände dagordningen. 

4. Föregående mötesprotokoll 

Inga kommentarer eller tillägg. 

5. Mötesfrågor 

5.1 Redogörelse för kontakter som inkommit via tel och mail 

Inget har inkommit. 

5.2 Förslag till stadgeändringar 

Inget färdigt förslag finns klart för presentation. Återkommer vid nästa styrelsemöte. 

5.3 Rapport om hemsidan och mailadresser 

Inget att rapportera. 

5.4 Vägförrättning 

Viktoriavägen: Vägförrättningen är klarlagd. 

Uppdatering av andelstal inom vägsamfälligheten kommer att skickas in till Lantmäteriet. 

Samtliga fastighetsägare som är berörda av detta kommer att bli kontaktade och 

informerade av ordförande. Beslut tas på nästa styrelsemöte. 

5.5 Redogörelse om vägarnas underhåll och planering framåt 

På styrelsemöte #2 beslutades om ett antal inköp och aktiviteter, dessa är inte genomförda 

ännu med anledning av att ekonomin för samfälligheten måste klargöras. 

För asfaltvägar kommer ytterligare entreprenörer att tillfrågas avseende kostnaderna för att 

åtgärda uppkomna skador. Detta för att få en bättre bedömning av kostnaderna. 

Hjälmvägen: Lagning av vägskador är utfört. 

Ropuddsvägen: Lagning av vägskador är utfört. 

Urvägen: Önskemål har inkommit om en nivåjustering av vändplanen. Dålig avrinning och det 

är risk för ”skridskobana” när vatten fryser. Detta läggs till listan för åtgärder. 

Torpavägen 29: Två infarter är klara och dessa är besiktigade av styrelsen och godkända. 

Torpavägen: Många potthål som behöver åtgärdas genom punktinsatser. 



5.6 Redovisning av ekonomin 

Saldo underhållskonto och förbättringsfond redovisas på nästa styrelsemöte. 

Samtliga 151 medlemmar är fakturerade, 31 st via brev. Betalningspåminnelse har gått ut. 

Styrelsen beslutade att ersättning utgår till Stig Eriksson med 350 kr för användning av eget 

fordon för ett flertal körningar till eldningsplatsen av rishögar som blev kvar från städdagen. 

5.7 Förslag till budget 

Förslag till nästa styrelsemöte och för vidare presentation på extra årsstämma. 

5.8 Avgifter för påminnelse, pappersfaktura (uppdrag av årsstämman) 

Hanteras av kassör och extradebitering utgår enligt beslut från årsmötet. 

5.9 Försäkringar 

Försäkring gäller till 2021-12-31. 

5.10 Kalendarium/Verksamhetsplan 

Extra årsstämma är föreslagen till den 12 februari 2022 kl.10 i Muskö Hembygdsgård. Extra 

årsstämma ska behandla stadgeändringar samt samfällighetens ekonomi. 

Ordinarie årsstämma är planerad till den 28 maj 2022 kl.10 i Muskö Hembygdsgård. 

5.11 Infoblad till medlemmarna 

Information om styrelsemedlemmar finns uppsatt på anslagstavlorna. 

6. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

7. Nästa styrelsemöte 

Beslutades att styrelsemöte #4 blir den 27 november kl.9 hos Eric på Torpaängsvägen 3. 

8. Avslutning 

Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

Ordförande            Vid protokollet  Justerare 

Christin Svensson           Paola Zetterberg  Johan Andersson 

 

 


